

# PRESS RELEASE



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

# COMMUNIQUÉ

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

No. 63

FOR IMMEDIATE RELEASE  
WEDNESDAY, OCTOBER 13 1965.

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that Canada and Ethiopia are to establish diplomatic relations. Canada plans to open an embassy in Addis Ababa, the capital of the East African nation. This will serve to strengthen the friendly relations which have long existed between Canada and Ethiopia.

(Background notes attached)

- 30 -

N° 63

POUR PUBLICATION IMMEDIATE  
LE MERCREDI 13 OCTOBRE 1965.

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, a annoncé aujourd'hui que le Canada et l'Ethiopie établiront des relations diplomatiques. Le Canada projette d'ouvrir une ambassade à Addis-Abéba, capitale de ce pays de l'Est africain, ce qui renforcera les relations amicales qui existent depuis longtemps entre le Canada et l'Ethiopie.

(Pièces d'information ci-jointes)

- 30 -